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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Dobrý deň prajem všetkým. Tak ja mám dva podnety. Prvý podnet sa týka Ulice Komenského 

a to vlastne priestoru za bytovými domami. Mám podnet od občanov, že v čase pred 

vyučovaním sa tam zgrupuje pomerne veľké množstvo alebo vlastne z tých škôl fajčiarov, 

mladistvých, tínedžerov a v podstate dosť je to také nepríjemné pre tých obyvateľov. Hlavne 

napr. ráno, keď si chcú vyvetrať, tak tí fajčiari im dosť znepríjemňujú život. Takže možno aj 

taký návrh pre mestskú políciu, aby zintenzívnila pochôdzky v tom čase a v tom priestore za 

bytovými domami. 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Podnet je smerovaný k mestskej polícii, tak poprosím mestskú políciu o jej riešenie, prípadne 

rozšíriť preventívny program a možno aj upozornenie pre koordinátorov, ktorí majú na 

starosti túto problematiku na jednotlivých školách a zvlášť na Základnej škole Komenského, 

aby táto problematika bola riešená komplexnejšie, možno aj za účasti rodičov a boli na to 

upozornení vzhľadom na to, že ide o školákov, ktorí si plnia povinnú školskú dochádzku. 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Tak sú tam aj stredoškoláci, hej, Jozafáta, DSA, atď. Vieme, že celá ulica je viac-menej 

školská.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: MsP 


